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ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Підсумки ЗМ-1 
Доповідають: заступники декана 

2. Про організацію та аналіз теоретичного та практичного навчання 

студентів, які навчаються за дуальною формою 
Доповідають: завідувачі кафедр 

3. Про хід профорієнтаційної роботи 
 Доповідають: –  завідувачі кафедр, голова профспілкової організації механіко-технологічного 

факультету, ст. викладач БОНДАР А.М. 
 

4.  Про проходження стажування та підвищення кваліфікації науково-

педагогічних кадрів факультету МТ 
Доповідають: завідувачі кафедр 

5.  Аналіз показників професійної активності викладачів факультету 
Доповідають: завідувачі кафедр 

 

6. Різне 
 

 

1. СЛУХАЛИ: заступників декана з інформацією про підсумки ЗМ-1 

ВИСТУПИЛИ: декан факультету, проф. Кюрчев С.В. 

 

ВИРІШИЛИ: 1.1 Інформацію прийняти до відома. 



 

2. СЛУХАЛИ: зав. каф. «СГМ», д.т.н., доц. Караєва О.Г., зав. каф. 

«ТКМ», доц. Пеньова О.В.., доц. каф. ТССАПК Болтянську Н.І., зав. каф. 

«МВЗ», доц.. Кувачова В.П., проф.. каф. «МСТТ» Панченко А.І. про 
організацію та аналіз теоретичного та практичного навчання студентів, які 

навчаються за дуальною формою 

  

ВИСТУПИЛИ:  
ВИРІШИЛИ: 2.1 Інформацію прийняти до відома. 

  

 

3.  СЛУХАЛИ: зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчука К.О., зав. каф. «СГМ», 

д.т.н., доц. Караєва О.Г., зав. каф. «ТКМ», доц. Пеньова О.В.., в.о. зав. каф. 

ТССАПК проф. Скляра О.Г., зав. каф. «МВЗ», доц.. Кувачова В.П., зав. каф. 

«МСТТ» проф. Панченко А.І., ст. викладач каф. «ТССАПК» Бондар А.М. про хід 

профорієнтаційної роботи-  

 Зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчук К.О. – за нашою кафедрою 

закріплені школи Іванівського району Херсонської області, шкоди 

Василевського району Запорізької області, школа Шелюгівська. В усіх 

школах ми побували, ми показали їм презентацію, ми провели 

профорієнтаційні заходи, роздали їм наші профорієнтаційні буклети  і 

частково провели олімпіади. Причому олімпіада в Каменський ЗОШ, 

Василевській ЗОШ, Шелюгівскькій ЗОШ та Василевській ЗОШ №3. Всього 

40 школярів прийняло участь у наших олімпіадах. Крім того ми побували у 

15 школі м. Мелітополь, яку ми ділимо разом з кафедрою Публічного 

управління і теж провели профорієнтаційний захід. Там було 32 випускника 

присутні. На сьогоднішній час у нас є повний обхват шкіл, ми побували 

мінімум 1 раз і частково вже провели олімпіади. 

 Декан факультету проф. Кюрчев С.В. – дякую, Кирило Олегович, дуже 

непогана ситуація стосовно закріплених за вашою кафедрою районів. Нам 

потрібно виїжджати ще один раз, це безумовно. До 1 лютого ми повинні 

побувати в закріплених районах. Після того,як школи вийдуть з червоної 

зони, ми повинні займатись олімпіадами. Обов’язково українська мова та 

математика, третій на вибір. 

 Зав. каф. «СГМ», доц. Караєв О.Г. – ми відвідали Токмакський район. 4 

школи в Токмаку і 2 школи в районі. Всього випускників біля 80 школярів. 

Було також у Приазовському районі. Відвідали школу у Дівнинському (6 

школярів). Також закріплена Новоспаська школа, але там карантин. 

 Декан факультету проф. Кюрчев С.В. – Олександр Гнатович, по 

Новотроїцькому району в нас кожен рік проблеми. 

 Зав. каф. «СГМ», доц. Караєв О.Г. – з понеділка будемо домовлятися з 

ними, є контакт по Новотроїцькому району. Будуть виїжджати доц. Чижиков 

І.О., Сушко С.Л., Саньков С.М., Караєв О.Г. 

 Зав. каф. «МСТТ» проф. Панченко А.І. – за кафедрою закріплені такі 



райони: Каменський район, Кирилівська школа, сільськогосподарський 

ліцей, школа №5 м. Мелітополь. Ми були присутні по одному разу в усіх 

закріплених школах. Олімпіади ні де, на жаль, не проводили. Чекаємо кінця 

тижня, щоб продовжити цю профорієнтаційну роботу. 

 В.о. зав. каф. проф. Скляр О.Г. – з 14 по 16 вересня в нас працювали 

профорієнтаційні групи в Бердянському районі Запорізької області. Було 

зроблено 4 виїзди. 4 викладачі кафедри брали у цьому участь. Відвідали 15 

шкіл Бердянського району. Проанкетовано 121 учня. Є інформація по 

кількості потенційних випускників за кожною школою. Зроблена згода з 

директорами шкіл та учнями про те, щоб провести там олімпіади. На жаль, 

карантинні обмеження не дали змогу зробити олімпіади. Роботу цю 

обов’язково продовжимо, коли карантинні обмеження будуть послаблені. 

Робота проведена, будемо працювати далі. 

 Зав. каф. «МВЗ», доц. Кувачова В.П. – за кафедрою закріплені 3 

регіони: Бердянський район, Донецький напрямок , Гірсовська школа, 

Охримівська школа Кирилівського району. Гірсивська школа найбільш 

проблемна у цьому році за карантинними заходами. Доц. Чорна Т.С. постійно 

тримає зв'язок з цією школою. Ми відвідали в Охримівській школі як 11 клас, 

так і 10, і 9 класи. Але ж олімпіади не проводили. На наступному тижні 

плануємо відвідати школи закріплених районів та провести там олімпіади. На 

наступному тижні планується виїзд до шкіл Донецького напрямку. В 24 

школі м. Мелітополь продовжується робота доц. каф. «МВЗ» Мітковим В.Б. 

Відвідував він випускний клас. 

 Зав. каф. «ТКМ», доц. Пеньов О.В. – викладачами кафедри було 

здійснено: 1 поїздка до Чернігівського району, 3 поїздки до Генічеського 

району, 1 до Якимівського аграрного ліцею, 1 до мелітопольського ВПУ, де 

відбулися зустрічі з директорами, класними керівниками та випускниками 

шкіл. Була надана вичерпна інформація щодо вступу до нашого вишу. В 

деяких школах Чернігівського району проведені олімпіади з української мови 

та літератури. Плануємо провести олімпіаду в Генічеському районі, як тільки 

учні вийдуть з карантину. Були створені профорієнтаційні групи в Вайбері, 

де постійно оновлюється інформація.  Ведеться листування з директорами 

шкіл закріплених районів. Була розміщена рекламна інформація щодо вступу 

в ТДАТУ на радіо Рикова (Генічеський район). Працюємо подальшому,з 

понеділка поїдемо по районам. 

 Зав. каф. «ТМКП» доц. Вершков О.О. – кафедра зробила 4 виїзди в 

Василевський та Михайлівський райони. 100 % були відвідані усі школи 

закріпленого району. На наступному виїзді ми плануємо провести олімпіади 

в школах. Також проводили профорієнтаційні заходи в школі №1 

Костянтинівки. Також запустили рекламу біля порталу на спеціальність 

«Прикладна механіка». 

 Ст. викладач каф. «ТССАПК» Бондар А.М. – бланки олімпіад є вже в 

приймальної комісії. Ще в друкувальній лабораторії є інформаційна листівка 

приймальної комісії, також можна брати з собою на профорієнтаційну 

роботу. 



ВИСТУПИЛИ:  

ВИРІШИЛИ:  3.1 Інформацію прийняти до відома. 

4. СЛУХАЛИ: зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчука К.О., зав. каф. «СГМ», д.т.н., 

доц. Караєва О.Г., зав. каф. «ТКМ», доц. Пеньова О.В.., в.о. зав. каф. ТССАПК 

проф. Скляра О.Г., зав. каф. «МВЗ», доц.. Кувачова В.П., зав. каф. «МСТТ» проф. 

Панченко А.І. про проходження стажування та підвищення кваліфікації науково-

педагогічних кадрів факультету МТ  

 Зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчук К.О. -  проф. Самойчук К.О., доценти: 

Олексієнко В.О., Петриченко С.В., Тітова О.А., Паляничка Н.О., Верхоланцева 

В.О. – тобто повністю закрити питання і по проходженню стажування і 

підвищенню кваліфікації. Причому ці викладачі пройшли як стажування на 

підприємствах міста так і закордонне стажування. Відкрите питання за 

стажуванням у асистента Ковальова О.О. ,доц. Ломейко  О.П. та асистента 

Червоткіної О.О., але я сподіваюсь, що у цьому році воно буде закрите. Також 

Бойко В.С. він працює не за контрактом, він пенсіонер, також не має стажування 

та підвищення кваліфікації. 

 Зав. каф. «СГМ» доц. Караєв О.Г. -  підвищення кваліфікації пройшли всі 

викладачі кафедри в 2020 році в НУБІПі. Стажування пройшли усі на 

підприємстві «РОСТА» в 2017 році. Також асистент Панченко І.А. пройшов в 

2021 році стажування на підприємстві «Alex». Ми плануємо по новому проходити  

стажування викладачів кафедри. 

 Зав. каф. «МСТТ» проф. Панченко А.І. -  всі викладачі кафедри в 2020 році 

пройшли підвищення кваліфікації в НУБІП. В 2020 році викладачі кафедри 

проходили стажування на підприємстві ««Alex» Василевського району.  

 Зав. каф. «ТССАПК» проф. Скляр О.Г. -  ми також тримаємо на контролі 

підвищення кваліфікації та стажування викладачів кафедри. З 17 по 21 травня 

цього року викладачі кафедри доценти Скляр Р.В., Болтянська Н.І. та 

Болтянський Б.В. та ст. викладач Дереза С.В. пройшли стажування на базі ТОВ 

«Alex». В 2022 році в багатьох співробітників кафедри закінчується дія 

сертифікатів про підвищення кваліфікації, тому було прийнято рішення, що з  27 

вересня по 8 жовтня проф. Сірий І.С., проф. Журавель Д.П., доценти: Скляр Р.В., 

Болтянська Н.І., Болтянський Б.В., ст. викладачі: Дереза С.В., Грицаєнко І.М. 

проходили підвищення кваліфікації в онлайн-режимі на базі нашого інституту 

підвищення кваліфікації і отримали відповідні документи, які підтверджують 

підвищення кваліфікації на п’ять років в НУБІПі. Також з 1 жовтня по 30 

листопада 5 наших колег (є наказ по університету) розпочали стажування в 

Херсонському державному аграрно-економічному університеті. Маємо надію, щ 

оми отримуємо відповідні документи, які підтверджують це стажування в закладі 

вищої освіти. Всі викладачі кафедри мають відповідні документи, які 

підтверджують підвищення кваліфікації та стажування. 

 Зав. каф. «МВЗ» доц. Кувачов В.П. -  кафедра останнє підвищення 

кваліфікації проходила в 2017 році, тому в цьому році нами було прийняте 

рішення знов пройти стажування в НУБІПі. У відділі профорієнтації нас було 

включено до програми стажування, але у другої половині цього навчального року. 

Тому у другому семестрі цього навчального року ми всі пройдемо стажування по 



програмі НУБІПа. Що стосується стажування на виробництві також кафедра у 

2017 році проходила стажування у СПК «Дружба» Мелітопольського району. 

Тому у цьому році також було прийняте рішення пройти стажування на двох 

підприємствах: ТОВ «Дніпро» і ТОВ СПП агрофірма «Дружба» розділитися на 

дві бригади та пройти стажування на виробництві цих двох підприємствах. 

Оформлюємо документи на кінець лютого, березень місяць, тому що специфіка 

роботи нашої кафедри пов’язана з польовими роботами. Тому науково-

педагогічні працівники пройдуть стажування у другому семестрі на цих 

виробництвах. І у нас це питання буде повністю по викладачам закрите. 

 Зав. каф. «ТКМ», доц. Пеньов О.В. – підвищення кваліфікації викладачі 

кафедри пройшли у 2020 році через НУБІП. Що стосується стажування, було 

розпорядження ректора про те, щоб стажування на виробництві в першу чергу 

пройшли ті викладачі, які не працювали на виробництві. Тому кафедрою було 

прийняте рішення: в 2019 році стажування пройшов ст. викладач Колодій О.С. В 

2020 році асистент Парахін О.О. та доц. Пеньов О.В. В 2021 році стажування 

пройшли доц. Чернишова Л.М., доц. Черкун В.В. та доц. Бакарджиєв Р.О. 

Стажування здійснювалось на підприємстві Гідросила-МЗТГ у різноманітних 

цехах та відділах. Результати стажування пройшли захист на кафедрі та 

оприлюднені на сайті університету. Крім того старший викладач Колодій О.С. 

проходив стажування за кордоном, у Варшаві та отримав відповідний сертифікат 

В2. 

 Зав. каф. «ТМКП» доц. Вершков О.О. -  на кафедрі всі викладачі пройшли 

стажування у жовтні на базі НУБІПа. Що стосується стажування, всі викладачі 

кафедри пройшли стажування, крім трьох викладачів кафедри: ст. викладача 

Антонової Г.В., ст. викладача Михайленко О.Ю. та доц. Мацулевич О.Є. Вони 

стоять в плані на стажування з лютого 2022 року. 
  

ВИСТУПИЛИ:  
ВИРІШИЛИ:  4.1 Інформацію прийняти до відома. 

 

5. СЛУХАЛИ: зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчука К.О., зав. каф. «СГМ», д.т.н., 

доц. Караєва О.Г., зав. каф. «ТКМ», доц. Пеньова О.В.., в.о. зав. каф. ТССАПК 

проф. Скляра О.Г., зав. каф. «МВЗ», доц.. Кувачова В.П., зав. каф. «МСТТ» проф. 

Панченко А.І. про аналіз показників професійної активності викладачів факультету 

 Декан факультету, проф. Кюрчев С.В. – в 2022 році закінчується 

контракт у 21 викладача. На жаль, в нас були викладачі, які не відповідали 

вимогам по показникам професійної активності. Тому конкурсна комісія 

університету була не згодна з рішенням кафедри. 

 Зав. каф. «ОПХВ» проф. Самойчук К.О. – проф. Самойчук К.О. (12 

пунктів показників проф. активності), доц. Петриченко С.В. (10), доц. 

Олексієнко В.О. (8),  доц. Ломейко О.П. (10),  доц. Паляничка Н.О. (9),  доц. 

Верхолацева В.О. (9), проф. Ялпачик В.Ф. (7), доц. Бойко В.С. (5), асистент 

Ковальов О.О. (8), асистент Червоткіна О.О. (2). 

 Зав. каф. «СГМ» доц. Караєв О.Г. -  на даний час є фактичні показники 

професійної активності та є план підвищення показників проф. активності 



викладачів. Доц. Караєв О.Г.( 11 показників проф. активності), ст. викладач 

Сушко С.Л. (8), асистент Панченко І.А. (8), старший викладач Матковський 

О.І. (6), доц. Чижиков І.О. (5), доц. Саньков С.М. (5), доц. Дядя В.М. (4). Що 

стосується тих,хто має показники нижче 7 пунктів, це Матковський О.І., 

Чижиков І.О., Саньков С.М. з ними проводиться робота та ці викладачі 

займаються підвищенням показників проф. активності. 

ВИСТУПИЛИ: декан факультету, проф. Кюрчев С.В. – Олександр 

Гнатович, дуже погана ситуація, тільки три викладачі відповідають 

ліцензійним умовам. Збирайте засідання кафедри та ведіть бесіду з 

викладачами кафедри. 

Зав. каф. «МСТТ», проф. Панченко А.І. -  на кафедрі 6 викладачів, 

проф. Панченко А.І. (12), проф. Волошина (11), ст. викладач Мілаєва І.І. (9), 

доц. Болтянський О.В. (9),  доц. Стефановський О.Б. (4), ст. викладач Волков 

С.В. (2). Що стосується Волкова С.В., він працює тільки два роки, до кінця 

року 3 пункти ми ще додамо, а далі ми працюємо над цим. 

В.о. зав. каф. «ТССАПК» проф. Скляр О.Г. – на завтра в нас 

заплановано засідання кафедри, де кожний викладач буде звітуватися по 

показникам проф. активності. Низькі показники проф. активності у асистента 

Григоренко С.М. (6), асистента В’юник О.В. (6), ст. викладача Грицаєнко 

І.М. (6), доцента Смєлова А.О. (3) при проаналізуємо з кожними викладачем. 

Хочу ще звернути увагу колег на зміну пунктів професійної активності у нових 

ліцензійних умовах. Так, пункт 16 стосується участі наших співробітників у зоні 

АТО. Треба привести пункти у відповідність новим ліцензійним умовам. 

 Зав. каф. доц. Кувачов В.П. – показники проф. активності: проф. Кюрчев 

В.М. (12), проф. Надикто В.Т. (11), доц. Михайлов Є.В. (11), доц. Кувачов В.П. 

(10), доц. Чорна Т.С. (10), асистент Ігнатьєв Є.І. (10), асистент Задосна Н.О. (10), 

проф. Мілько Д.О. (9), доц. Аюбов А.М. (8), доц. Мітков В.Б. (6), доц. Мовчан 

В.Ф. (4), доц. Мітін В.М. (3). З викладачами з низькими показниками проф. 

активності постійно ведеться бесіда на тему підвищення цих показників. 

 Зав. каф. «ТКМ», доц. Пеньов О.В. – в усіх викладачів показники 

відповідають ліцензійним вимогам, крім асистента Парахіна О.О. (6) та доц. 

Черкуна В.В. (6). Але вони працюють над цих і я вважаю, що в цьому 

навчальному році ці недоліки будуть усунені. 

 Зав. каф. «ТМКП» доц. Вершков О.О. – доц. Вершков О.О (8), проф. 

Леженкін О.М. (9), проф. Гавриленко Є.А. (12),  доц. Бондаренко Л.Ю. (8),  доц. 

Мацулевич О.Є. (9), доц. Дереза О.О. (9), доц. Холодняк Ю.В. (10), доц. Пихтєєва 

І.В. (8), доц. Івженко О.В. (6),  старший викладач. Чаплинський А.П. (8), ст. 

викладач Антонова Г.В. (7), ст. викладач Михайленко О.Ю.(5), ст. викладач 

Дмітрієв Ю.П. (6). Готовимо викладачів, у яких низькі показники проф. 

активності, до того, щоб вони постійно працювали над підвищенням показників. 

6. Різне 

СЛУХАЛИ:   
Голову виборчої комісії доц. Кувачова В.П., який ознайомив членів вченої 

ради з процедурою обрання ректора університету. Всі 100 відсотків науково-

педагогічних працівників повинні взяти участь у голосуванні. 




